



## PROTOKOLL

**Tid:** Måndag 2024-11-18

**Plats:** Savannen

**Närvarande:**

Leif Åkerblad, Ove Larsson, Harriet Andersson, Håkan Ohlin,  
P-O Samson, Elisabeth Schade-Dahlström, Gisela Andersson

### § 1 Mötets öppnande

Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

### § 2 Fastställande av dagordning, val av justerare

Förslag till dagordning fastställdes och Elisabeth Schade Dahlström valdes att jämte ordförande justera protokollet.

### § 3 Föregående protokoll, uppföljning

Protokollet lästes igenom. Fortsatt samtal kring presentationsfilen. Beslöt göra ett antal kopior av informationen till onsdagsmöten. Bengt Hallberg köper in adapter. Harriet erbjöd sig att sköta presentationen av aktuella aktiviteter på onsdagsmöten. Förslag att Ove och Harriet samarbetar om detta. Leif kontaktat regionen angående "Hjärnkoll" Därefter godkändes protokollet och lades till handlingarna.

### §4 a Rapporter: Ekonomi, Kommittéer, Medlemssekreterare, KPR

**Ekonomi/P-O** gick igenom senaste resultat – och balansrapporter, som visar fortsatt god ekonomi. Bl.a har bidrag från banken kommit, el-kostnanden minskat i jämförelse med fjolåret, Lördagskaffet går med viss vinst. Vidare presenterade P-O utkast till budget för 2025. Genomgång kommande styrelsemöte i december.

**Håkan** informerade att vi fått 17 nya medlemmar. Det blir totalt 870 medlemmar. Det nya medlemssystemet fungerar allt bättre. Arbetet med ett ev. IT-café fortsätter. På expeditionen flyter arbetet på bra. Maud Dahlman kommer att ansvara för bemanningen. Resekommittén skickat påminnelse till medlemmar om kommande resa till Borås i januari. Frågan om hur och av vilka "Mötesglädje" används togs upp.

**Ove** berättade, att programgruppen arbetat fram ett förslag för vårens onsdagsmöten. Årsmötet hålls den 12/2. Det föreslogs att Ukulelegruppen och Linedansare underhåller.

**Harriet** berättade om en ny träff " På kvällskvisten" den 26/11. Det är få deltagare på tisdagspromenaderna. "Äta tillsammans" ordnas den 28/11 på Ringströms. Ordnanande av filmvisning i vår lokal har visat sig innebära en del tillstånd. Förslag att boka lilla salongen på

Sagabiografen om minst 20 personer anmäler intresse. Tisdag, onsdag eller torsdag kl.17.30 möjliga dagar och förhoppningsvis lockande film.

**Gisela** berättade om Föreningsträffen, där Harriet och hon deltog. En givande kväll med utbyte av erfarenheter och tankar om ev. samarbete.

**Elisabeth/KPR** berättade att den 4/12 offentliggörs Hemtjänst Index 2024 för samtliga kommuner i Sverige. Då kan vi se inom vilka av de fyra områdena; information, biståndshandläggning, utförande och stöd och utveckling, som Alingsås kommun har goda resultat och inom vilka områden, som kommunen behöver utveckla sitt arbete med hemtjänsten. Alla kommuner kräver inte utdrag ur belastningsregistret vid anställning inom äldreomsorgen. Det gör Alingsås kommun. Tv-programmet Studio 65 handlar om äldreomsorg och vi uppmanades att se detta (SVT Play Kunskapskanalen vetenskap avsnitt 10 säsong 4)

#### **§4 b Valberedningen**

Hans Zackrisson informerade om valberedningens arbete inför kommande år, - vilka funktionärer som kvarstår och vilka som måste ersättas. Det framhölls, att det är viktigt att försöka få med yngre, nya medlemmar. Kristina Grapenholm ska kontaktas inför årsmötet.

#### **§ 5 Möte med Pingstkyrkan**

Positivt möte med representant för kyrkan, där det bl.a diskuterades hyra,, ventilation på expeditionen. Uthyrning av vår lokal mötte inget hinder från kyrkan.

**§6 Policy vid ev utlåning av lokal** frågan bordläggs till kommande styrelsemöte

#### **§7 Inbjudningar, inkommen post**

Ove och Leif deltagit i Senioruniversitetets träff den 12/11, som var givande. Framöver ska vi informera på onsdagsmöten om Senioruniversitetet och deras utbud. Den 19/11 heter ämnet "Regenerativt lantbruk". Nytt protokoll från distriktet visades och arkiveras på expeditionen

#### **§ 8 Övriga frågor**

Ove föreslog att ordna med jultallrik lördagen den 21/12 istället för lördagsfikat. Anmälan behövs. Ove undersöker vidare. Gisela lyfte frågan om vår årsberättelse. Tas upp kommande möte. Föreslogs att ordna foto från olika aktiviteter. Medlemskort 2025 beställs – Håkan ordnar med en betsällning på ett 100tal.

#### **§ 9 Nästa möte**

Nästa styrelsemöte hålls måndagen den 16/12 i Savannen kl. 9.30

#### **§ 10 Mötet avslutas**

Ordförande tackade för uppmärksamheten och avslutade mötet.

**Justeras**

Gisela Andersson

Leif Åkerblad

Elisabeth Schade Dahlström